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GENNERALFORSAMLINGEN BLEV AFHOLDT I HENHOLD TIL DAGSORDENEN 

 
●  Valg af dirigent: Eydfinn Heinesen blev valgt til dirigent.  
       Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var rettidig indkaldt. 
 
 

●  Valg af referent: Finn Østergaard blev valgt til referent. 
 

●  Bestyrelsens beretning - ved formand Bøje Nielsen: 
     I tillæg til beretningen fortalte Bøje om diverse tiltag i foreningen.  

 

      •  Der er et godt samarbejde med Kulturhotellet, hvor MiR aktuelt er indbudt til et arbejde  
         omkring fondssøgning til forbedringer. Forbedringerne kan f. eks være omkring øvelokaler til  
         spil-sammen arrangementer for amatører, etablering af et teknik/udstyrs-rum nær salen,  
         forbedrede adgangsforhold,  m.v. 

 

•  MiR ønsker at inddrage unge mere, og vil f. eks. tilbyde unge bands at være opvarmning til koncerter. 
 

•  Der ønskes et tættere samarbejde med det regionale spillested Pavillonen, især omkring de unge. 
 
     Beretningen for året 2024 blev udsendt til alle medlemmer i mail af 5. marts 2025, og kan også ses her:  
     https://www.musikiroende.dk/om-mir.html  
 

        Beretningen blev godkendt. 
 

●  Godkendelse af det reviderede regnskab - ved kasserer Flemming Grangaard:  
        Kassereren gennemgik først økonomien for årets arrangementer. 
 

        Regnskabet for 2024 blev gennemgået og godkendt. 
 

        Budgettet for 2025 blev gennemgået og godkendt. 
 

        Årligt medlemskontingent blev fastsat til at være 150,- kr. 
 

    I forbindelse med økonomi gennemgangen fremgik det at investeringer i eget lydudstyr, gør at 
    der ikke bliver væsentlige udgifter til leje af yderligere udstyr ved koncerterne. 

 

●  Indkomne forslag:  
        Der var ikke indkommet forslag. 
 

●  Valg af bestyrelsesmedlemmer - I ulige år er 3 bestyrelsesmedlemmer på valg: 
        Pia Steen, Bøje Nielsen og Johnny Lautrup var på valg. 
        (De øvrige 2 bestyrelsesmedlemmer er Flemming Grangaard og Anne-Lene Bahn) 
 

        Pia Steen og Bøje Nielsen genopstiller, Johnny Lautrup modtog ikke genvalg. 
 

        Pia Steen og Bøje Nielsen blev genvalgt og Henning Svane blev valgt ind. 
 

●  Valg af suppleanter til bestyrelsen:  
        Finn Østergaard, Per Meyer og Lone Oest var på valg. Lone Oest modtog ikke genvalg. 
 

        Finn Østergaard og Per Meyer blev genvalgt,  Klaus Kongstad og Helle Blegvad blev valgt ind.  
 

●  Valg af to revisorer og en revisorsuppleant:  
        Eydfinn Heinesen og Ivan Jensen blev genvalgt. 
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●  Eventuelt: 
 
 

•  Der var en tilkendegivelse af at det var dejligt med en aktiv lokal musikforening, og at det var godt at  
    være frivillig i MiR. 
 
 

•  Der blev spurgt til antal medlemmer? - som aktuelt er ca. 230. 
 
 
 
 

•  Der blev spurgt til hvor mange publikummer der kan være i salen? 
    Sædvanligvis kan der være ca. 80 publikummer ved små borde i en mere intim opsætning. 
    Ved brug af publikumsopsætningen kan der være ca. 130. 
 
 
 

•  Der blev spurgt til om MiR og musikskolen er selvstændige enheder? 
           -   Ja det er de, da kulturhotellet og musikskolen er drevet af kommunen. 

 

 

•  Der blev spurgt til hvordan det er med støtte til de forskellige arrangementer? 
     -   MiR skal først søge om støtte fra kommunen, og kan herefter søge Statens kunstfond om  
    lignende beløb til rytmiske arrangementer. Støtten fra Statens kunstfond gives efter nogle lidt  
    indviklede regler, hvor der tildeles  et antal  ”Klip” med et honorar på 2.500 kr. pr. et vist antal  
    musikere. Yderligere honorar til musikere og lydmænd skal så komme fra kassen. 
 
 
 

•  Der blev spurgt til hvordan der udvælges kunstnere, og hvordan det er med genrer?  
    -  MiR får rigtig mange henvendelser ind i en mailboks, og 2 gange om året gennemgår bestyrelsen  
    dem sammen med nogle input fra bestyrelsesmedlemmerne. Der er ikke på forhånd fastlagt nogle  
    bestemte genrer. Der stemmes om hvilke der kunne være interessante, og derefter starter et større 
    puslespil omkring om det kan lade sig gøre at booke dem. 
 
 

 

•  Bøje understregede at man altid må komme med input på mail-adressen mir@musikiroende.dk  
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